

Title (en)

Legless sitting furniture, particularly for leisure.

Title (de)

Beinloses Sitzmöbel, insbesondere für Freizeitzwecke.

Title (fr)

Meuble d'assise sans pieds, notamment pour la récréation.

Publication

EP 0214516 A2 19870318 (DE)

Application

EP 86111485 A 19860819

Priority

DE 8525460 U 19850906

Abstract (en)

The furniture has a seat (1) which can be placed directly on the floor and is arranged so as to be swivellable on a frame. The frame has a support part (2) which can be placed on the floor and a backrest part (3) which is arranged at a fixed angle to the support part. The support part and backrest part are each formed from a U-shaped tubular element and are connected to one another on their free limbs via in each case an L-shaped plug-in connection element (4, 5). The latter can be swivelled inwards around the limbs of the support part (2). The frame is provided with a cover (6), to which the seat (1) is attached in the region of the connection elements (4, 5). The frame can be folded up without the cover having to be removed. After dismantling, the cover can be folded up, the parts of the frame remaining in the cover. In the folded up state, a compact package of small dimensions is obtained which is easy to carry and can easily be stored. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein beinloses Sitzmöbel, insbesondere für Freizeitzwecke. Es besitzt einen direkt auf den Boden auflegbaren Sitz (1), der schwenkbar an einem Rahmen angeordnet ist. Der Rahmen besitzt ein auf den Boden aufsetzbares Stützteil (2) und ein unter festem Winkel zum Stützteil angeordnetes Rückenlehnteil (3), die jeweils aus einem U-förmigen Rohrelement gebildet sind und an ihren freien Schenkeln über je ein L-förmiges Verbindungselement (4,5) durch Steckverbindung miteinander verbunden sind. Die Verbindungselemente (4, 5) sind um die Schenkel des Stützteils (2) nach innen schwenkbar. Der Rahmen ist mit einem Bezug (6) versehen, an dem der Sitz (1) im Bereich der Verbindungselemente (4, 5) befestigt ist. Der Rahmen kann zerlegt werden, ohne daß der Bezug entfernt werden muß. Der Bezug kann nach dem Zerlegen zusammengefaltet werden, wobei die Teile des Rahmens im Bezug verbleiben. Im zusammengelegten Zustand entsteht ein zusammenhängendes Paket kleiner Abmessungen, das leicht zu tragen ist und leicht verstaut werden kann.

IPC 1-7

A47C 3/16; A47C 9/10

IPC 8 full level

A47C 3/16 (2006.01); **A47C 9/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 1/146 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

DE 8525460 U1 19851017; EP 0214516 A2 19870318; EP 0214516 A3 19870930; ES 2001663 A6 19880601

DOCDB simple family (application)

DE 8525460 U 19850906; EP 86111485 A 19860819; ES 8601648 A 19860905